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Haalbaarheidsonderzoek gestart

Half mei heb ik samen met de bestuurder van stichting Talentis (Ton Reijnen) een

gesprek gehad met de gemeente met betrekking tot de start van het

haalbaarheidsonderzoek voor onze nieuwbouw.

Tijdens dit gesprek zijn onze vragen/opmerkingen besproken en zijn verschillende

locaties besproken die onderzocht gaan worden voor onze nieuwbouw. Zoals ook in

het IHP (integraal huisvestingsplan) staat wordt gekeken naar een locatie tussen de

Schijndelseweg en de Dommel in, onze huidige locatie is ook nog steeds een optie.

Door de wethouder is tijdens een persmoment de locatie bij het zwembad

genoemd, op nadrukkelijk verzoek van de gemeente wordt er ook breder gekeken

welke mogelijkheden er nog meer zijn.

Ik heb een goed gevoel bij het gesprek en het onderzoek dat nu gestart is. De

gemeente, onze stichting en de school staan met de neuzen dezelfde kant op, op

zoek naar een mooie locatie voor onze geweldige school.

Eén van onze MR-leden heeft het eerder verwoord als de

huidige school in een nieuw jasje, daar sluit ik me volledig

bij aan. Alleen welk jasje het wordt, dat moeten we nog

even afwachten. Zodra ik hier meer over kan delen dan

laat ik het u weten. Mocht u zelf vragen of opmerkingen

hebben dan hoop ik dat u mij ook weet te vinden. Loop

even binnen, de koffie/thee staat altijd klaar of stuur me

een mailtje (directie.hobbendonken@stichtingtalentis.nl).

—------------------------------------------------------------------------------------------------

Bericht vanuit MR in nieuwsbrief juni 2024

De MR heeft vergaderd op 6 mei j.l.

Tijdens deze vergadering is onder andere gesproken over:

- De stand van zaken rondom huisvesting; hierover heeft Leontine ons

geïnformeerd.

- De inbreng van de MR rondom het haalbaarheidsonderzoek huisvesting
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